
Александар Вучић: Тешко ћемо открити ко је донео оружје у шуму у близини моје куће и у које сврхе је то урађено
понедељак, 31 октобар 2016 18:57

ХАМБУРГ - Премијер Александар Вучић изјавио је данас да верује безбедносним
службама и Србији, али да се плаши да ће се тешко открити ко су лица која су донела
оружје у шуму у близини његове породичне куће и у које сврхе је то урађено.

  

  

"Све је некако мало чудно, али ја наравно верујем у наше државне органе и службе и
уверен сам да ће оне тај проблем да реше", рекао је Вучић новинарима у Хамбургу.

  

Он је навео да више неће да говори о томе јер би то и њега лично и целу владу одвело
на странпутицу.

  

"Бавили бисмо се собом уместо нашом земљом и нашим грађанима и немам право да то
себи дозволим", рекао је Вучић.

  

Упитан да ли је, након што су откривени трагови три различита ДНК на оружју,
уверенији да је то био покушај атентата или мисли да је неко случајно оставио оружје,
Вучић је рекао да је, по ономе што мисли и што зна, најбоље да даље не говори, него да
препусти службама и државним органима да они то раде.
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"Кад сте лично уплетени, онда није фер да се на такав начин односите према раду
појединих државних органа", рекао је Вучић.

  

Премијер је навео да верује у државу и државне органе, истичући да је то његов посао и
дужност, те да, као што верује лекарима и војницима, верује и у полицајце и припаднике
служби безбедности.

  

"Да ли ће нешто да реше сад или за пет година, сувише је компликовано, тако ми данас
изгледа, да би било лако решено", рекао је Вучић.Упитан да ли можда сумња ко стоји
иза тога, Вучић је одговорио да би све његове претпоставке улазиле у "безбројне српске
трагикомичне завереничке теорије".

  

"Чини ми се да свако ко би остављао оружје зна да зоља није праћка, па би бар нешто
обрисао или зна да није на територији одређене земље па му је свеједно шта ће да
остане, јер не можете да дујете у траг том ДНК", приметио је премијер.

  

Вучић у Хамбургу: Србија је спровела озбиљне економске реформе

  

Радимо на економском расту и зато су нам потребна добра тржишта као и знање и
искуство страних партнера, поручио је данас премијер Александар Вучић у разговору са
градоначелником Хамбурга Олафом Шолцом који је поздравио европски пут Србије и
нагласио да је то добар предуслов за заинтересованост немачких инвеститора.
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  Вучић је Шолца обавестио о економским реформама које је Србија спровела, као и даради на економском расту, а градоначелник је рекао и да постоји озбиљна намера усеверној Немачкој за отварање тржишта рада за грађане Србије.  - �Србија посвећује много пажње свим покрајинама Немачке. Дошли смо да разговарамоо свим важним темама и понуди коју Србија може да пружи - рекао је Вучић у разговоруса градоначелником Хамбурга, другог града по величини у Немачкој, саопштила јевладина Канцеларија за сарадњу са медијима.  Он је додао да је Србија успела да заинтересује важне партнере из Баварске, БаденВиртенберга, Северне Рајне Вестфалије и Хесена, који су у првих седам месеци 2016.године учествовали у укупном извозу Србије у СР Немачку са 72 одсто.

  - У поређењу са поменуте четири покрајине, робна размена Србије са покрајиномХамбург веома је скромна: у периоду јануар-јул 2016. године износила је 32,1 милионевра, од чега се на наш извоз односи 14,3 милиона евра, а на наш увоз 17,9 милионаевра - изјавио је на почетку сусрета премијер Вучић.  Он је градоначелника Шолца обавестио о економским реформама које је Србијаспровела у последње две године и аранжману са Међународним монетарним фондом.  - �Радимо на економском расту и зато су нам потребна добра тржишта, али и знање иискуство страних партнера. Спровели смо озбиљне економске реформе и то нам јеомогућило да напредујемо на Доинг бусинеш листи са 91. на 47. место - истакао јепремијер Вучић и додао да је Србија кључни фактор стабилности у региону.  Градоначелник Шолц поздравио је европски пут Србије и нагласио да је то добарпредуслов за заинтересованост немачких инвеститора.
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  Он је рекао да постоји озбиљна намера у северној Немачкој за отварање тржишта радаза грађане Србије.  �Добра порука за инвеститоре би била да је Србија на сигурном европском путу и дамогу да имају поверења у правни систем. Ово што ви радите добар је начин да их у то иубедите�, закључио је градоначелник Шолц.  Тема сусрета била је и "Лука Хамбург" (Хафен Хамбург), пројекат који је град Хамбургпокренуо пре 15 година и који је донекле сличан �Београду на води�, наводи се усаопштењуу.  У ужем смислу, �Хафен Цитy� се простире на површини од око 157 хектара у центруХамбурга, на локацији која је некада припадала луци, и представља највећи грађевинскипројекат у центру града у Европи. Радови би требало да трају до средине 2020. године.Пројекат предвиђа изградњу стамбених објеката за 14.000 становника и пословнихзграда за 45.000 запослених. Његова изградња најављен је 1997. године, акамен-темељац постављен је 20. јуна 2001. године.  На крају данашњег сусрета премијер Вучић упутио је позив градоначелнику Хамбурга дапосети Београд.  Како је саопштено из Владе Србије, Вучић ће говорити у привредном клубу "Иберзе",који важи за најутицајнији клуб привредне елите у Немачкој.  Основан је 1922. године као удружење за размену привреде и науке на иницијативубанкара Макса Варбурга. Од самог оснивања, то је пре свега место сусрета привреде,политике и науке, са циљем интернационалног повезивања, наводи се у саопштењу.  Чланови клуба "Иберзе" припадају углавном вишегенерацијскојбанкарско-трговачко-индустријској елити северне Немачке, наводе из владе и истичу дасу пред члановима клуба говорили готово сви најзначајнији доносиоци политичких ипривредних одлука у свету.   Председник Владе Србије Александар Вучић боравиће данас у једнодневнојпосети Немачкој, где ће се састати с градоначелником Хамбурга Олафом Шолцом ипредставницима великих немачких компанија заинтересованих за улагање у Србији.  Како је саопштено из Владе Србије, Вучић ће говорити у привредном клубу "Иберзе",који важи за најутицајнији клуб привредне елите у Немачкој.
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  Основан је 1922. године као удружење за размену привреде и науке на иницијативубанкара Макса Варбурга. Од самог оснивања, то је пре свега место сусрета привреде,политике и науке, са циљем интернационалног повезивања, наводи се у саопштењу.  Чланови клуба "Иберзе" припадају углавном вишегенерацијскојбанкарско-трговачко-индустријској елити северне Немачке, наводе из владе и истичу дасу пред члановима клуба говорили готово сви најзначајнији доносиоци полтичких ипривредних одлука у свету.  (Бета-Танјуг)  

 5 / 5


